
Årsmötesprotokoll för Öjersbo Samfällighetsförening 
Torsdag 21 mars 2024 kl. 19.00 i Öjersbo festlokal 

 

Närvarande: se bifogad lista 

 

1. Mötet öppnas. 

2. Mötets utlysande godkännes. 

3. Dagordning för mötet fastställes. 

4. Göran Nyberg väljs till ordförande för mötet. 

5. Tina Alsenfors Nilsson väljs till sekreterare för mötet. 

6. Göran Nyberg och Linnea Bengtsson väljs att justera dagens protokoll. 

7. Ordföranden presenterar verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2023. 

Den godkännes. 

8. Kassören presenterar revisionsberättelsen för 2023. Den godkännes. 

Ansvarsfrihet för styrelsen beviljas. 

9. Inga ärenden eller motioner har inkommit. 

10. Kostnadsersättning för ordinarie styrelseledamöter beslutas kvarstå som 

tidigare. 

11. Val av ordförande (2 år) Nyval, avgående Göran Nyberg 

Valberedningen lägger fram Linnea Bengtsson som förslag. Linnea Bengtsson 

väljs till ordförande på 2 år. 

11. Val av en ledamot (2 år) Nyval, avgående Jonas Johansson 

Valberedningen lägger fram Göran Nyberg som förslag. Göran Nyberg väljs till 

ledamot på 2 år. 

12. Val av två suppleanter till styrelsen (1 år), Nyval/Omval Peo Petersson och 

Magnus Bernhed 

Valberedningen lägger fram Susanne Gustafsson Feenstra och Peo Petersson 

som förslag. Susanne Gustafsson Feenstra och Peo Petersson väljs till 

suppleanter på 1 år. 

13. Val av revisor (2 år) Nyval/Omval Ann-Louise Roberg 

Valberedningen lägger fram Ann-Louise Roberg som förslag. Ann-Louise 

Roberg väljs till revisor på 2 år. 

14. Val av representant till valberedningen (2 år) Nyval/Omval Joakim Brandt 

Valberedningen lägger fram Joakim Brandt som förslag. Joakim Brandt väljs till 

representant till valberedningen på 2 år. 

15. Val av Vinterväghållningsanvarig (1 år) Nyval/Omval Peo Petersson 

Valberedningen lägger fram Peo Petersson som förslag. Peo Petersson väljs till 

vinterväghållningsansvarig på 1 år. 

16. Kostnadsersättningen för vinterväghållning beslutas kvarstå som tidigare. 

17. Årsavgift för 2024 beslutas kvarstå som tidigare. 

18. Budget för 2024 fastställes och godkännes. 

 

 



19. Övriga frågor 

 Förvaringen av väggruset vid parkeringen behöver åtgärdas. Då den 

tidigare äskade summan (70 000 kr) för den planerade hanteringen inte är 

tillräcklig p.g.a. höjda materialkostnader behöver vi komma på en 

alternativ lösning. Det beslutas att avvakta ett år för att se om materialet 

blir billigare. Robert Lojewski får uppgiften att titta på ett annat förslag 

tills nästa årsmöte. 

 

 Beslut tages om att fortsätta ta betalt per kubik av skogsägarna som 

använder vägen genom Öjersbo.  

 

 Förslag läggs fram på att kalla samman de hushåll som använder vår väg 

utan att tillhöra samfällighetsföreningen och diskutera hur vi ska lösa 

ersättning. Det anses vara ett bättre alternativ än att sätta upp en bom då vi 

kan krävas på en förrättning av markägarna. 

 

 Vi behöver förstärka vägrenarna. På vissa ställen är dikena väldigt djupa 

och nära vägen. Expertutlåtande behövs för att komma fram till en 

lösning. 

 

 Det finns intresse för att ställa ut postboxar i området. Postnord har 

möjlighet att göra detta. Beslut överlåtes åt styrelsen om ev. inköp av 

virke om det behövs byggas ett stöd till dessa. Då vi har haft stölder av 

levererade paket anmodas alla att hålla utkik efter bilar som följer efter 

postbilarna.  

 

 Gruslådorna behöver fyllas på. Detta kommer att göras på städdagen. 

 

 Orienteringsskylten för området behöver uppdateras. Förslag på att ta ner 

skylten och bättra på den. 

 

Mötet avslutas 

 

 

 

 

Tina Alsenfors Nilsson  Göran Nyberg Linnea Bengtsson 

Sekreterare   Justerare  Justerare 


